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Protokoll fört vid Ärla-Stenkvista PRO Styrelsemöte den 19 september 
2019 hos Sven Svensson i Ärla. 

 

Närvarande: Bengt Andersson, Mona Andersson, Nils Fält, Annika Sturesson, 
Jan-Olof Karlsson, Sven Svensson, Hannele Alström samt Mia Moll. 

Ej närvarande: Laila Teofilusson som meddelat att hon önskar avgå i styrelsen. 

§ 1. Mötets öppnande. 

            Ordförande Bengt Andersson hälsade oss välkomna och öppnar mötet.  

§ 2. Godkännande av dagordning.  
Dagordningen godkändes i befintligt skick. 

§ 3. Val av justerare. 
Hannele Alström utsågs att justera protokollet.  

§ 4. Nya medlemmar. 
Annika rapporterade 3 nya medlemmar, Kjell och Bente Hedenstrand, 
Ärla och Rolf Åberg. 

§ 5. Skrivelser.  
- distriktets arbetsordning har höstmöte 23/10 i Flen, Bengt och Mona 
deltar. 

 - distriktet inbjudan till inspirationsträff 18/10 i Katrineholm. Handlar 
om hur vi tar hand om och behåller medlemmar. 

 - distriktsstyrelsen vill komma på besök. 3 st.  

 - läkemedelskommitten informerar 14/10 kl 13.00 - 16.00. Anmälan. 

 - rekryteringskampanj pågår se PRO:S hemsida. 

 - allsång i Ärla församlingshem 15/10, 19/11 och 17/12. 

 - högskolan har föreläsning om välfärdsteknik 24/10 kl 11.30 – 16.00. 

§ 6.  Rapporter. 

 - Bengt rapporterade att man var 37st på Ålandsresan. 

 - Bengt och Mona har varit på visning om olika resor man kan göra. 

 - Hannele rapporterade från Trafikgruppen i KPR. Hon har också varit 
på förberedande möte inför KPR den 22/9. Handlar om 
måltidsorganisationen och översiktsplan och verksamhetsplan.   
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 - Nisse rapporterade att han och Sven varit på vidareutbildning för Web 
och IT ansvariga. Bra utbildning.  

§ 7. Ekonomisk rapport. 

-Jan-Olof rapporterade om ekonomin. V g se inscannat på hemsidan. Vi 
har ett överskott på 1 167 kr men kommer att få lite räkningar som skall 
betalas men det är ingen anledning till oro.  

 § 8. Reserapport.  

            -Mona rapporterade om julbordskryssen 28/11 som kostar 484 kr.                 

§ 9. Studierapport. 

            -Slöjden har börjat. 

            - Laila har sagt ifrån om akvarellkursen. Hon har även sagt att hon vill 
sluta i styrelsen.     

             - Ett förslag har inkommit om en datakurs.  

§ 10. Nya frågor 

           -dags för halvårsmöte den 13/11. 

           -Bengt och Mona meddelar att de vill avgå som ordförande och    
reseorganisatör. Kan tänka sig andra poster i styrelsen. Även Hannele och Laila 
avgår.  

§ 11. Nästa styrelsemöte 

          -blir den 17/10 kl 12.30 i pingstkyrkan. Ta med dator för undervisning. 
Valberedningen med 

  

Vid protokollet 

 

_______________________ 

Mia Moll, sekreterare 

 

________________________ _______________________________ 

Bengt Andersson, ordförande                   Hannele Alström, justerare 

 






